
Certificate

Maxim Gorkiy Plus, LLC
26, Shosseynaya street, village Popovka 1st, rural settlement 
Severnoe, 301073, Chernskiy district, Tula region, Russian Federation

Standard

Scope

General Manager

IAF/Category Code: C IV (Processing of ambient stable products)

Certification decision date: 19.Mar.2025
Initial certification date: 21.Apr.2023
Issue date: 19.Mar.2025
Valid until: 18.Mar.2028
Certificate No: 25.01.603-FSSC
COID: RUS-1-2080-811436

MSCB-148

IAS
ACCREDITED

TM

Management System
Certification Body

Production (boiling, drying) of instant potato flakes and instant mashed potatoes, 
including with flavor additives, in polymer packaging.

INSPECT has assessed and approved the compliance of the relevant organization with the requirements of the above-mentioned standard within the relevant scope.

FSSC 22000 SCHEME
Food Safety Management System Certification (Version 6.0) 
The certification scheme for food safety management system consisting of the following elements;
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 and Additional FSSC requirements (Version 6.0)

To verify the validity of this certificate please visit: www.inspect.com.tr

The validity of this certificate depends on the success of surveillance assessments

At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after 
the initial certification audit and within each three (3) year period thereafter.

The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 
www.fssc.comdatabase of Certified Organizations available on .

INSPECT CERTIFICATIONS USA LLC
WYOMING 82801, U.S.A

www.inspect.com.tr 

Client Name and address



ООО «Максим Горький Плюс»
Российская Федерация, 301073, Тульская область, 
Чернский район,  сельское поселение Северное, 
деревня Поповка 1-я, улица Шоссейная, зд. 26 

General Manager

Производство (варка, сушка) картофельных хлопьев и картофельного пюре сухого, в том числе со 
вкусо-ароматическими добавками, в полимерной упаковке. 

Код IAF/категория: C IV (Переработка продуктов, пригодных к хранению в условиях окружающей среды)

Дата принятия решения о выдаче сертификата: 19.03.2025
Дата первичной сертификации: 21.04.2023
Дата выдачи сертификата: 19.03.2025
Сертификат действителен до: 18.03.2028
Сертификат №: 25.01.603-FSSC
COID: RUS-1-2080-811436

Сертификат
Название и адрес компании

Стандарт

 INSPECT оценил и подтвердил, что указанная организация соответствует требованиям установленного стандарта в соответствующей области применения.

Область применения

**По крайней мере один (1) наблюдательный аудит должен быть проведен без предварительного
уведомления после первоначального сертификационного аудита и в течение каждых трех (3) лет после него
Подлинность данного сертификата можно проверить в базе данных сертифицированных организаций

www.fssc.comFSSC 22000, размещенной на сайте .
Проверить действие данного сертификата можно на сайте: .www.inspect.com.tr
Действие данного сертификата зависит от успешного прохождения организацией наблюдательных аудитов

INSPECT CERTIFICATIONS USA LLC
WYOMING 82801, U.S.A

www.inspect.com.tr 

MSCB-148
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TM

Management System
Certification Body

«Схема сертификации системы менеджмента безопасности пищевых продуктов, состоящая из следующих элементов: 
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 и дополнительные требования FSSC (Версия  6.0)» 

FSSC 22000 SCHEME
Food Safety Management System Certification (Version 6.0) 
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